



تعميم رقم (68) Circular No

Date: 11/12/2019

التاريخ: 2019/12/11

To: All Insurance Companies
All Third-Party Administrators
All HealthCare Providers
in the Emirate of Abu Dhabi

السادة/ جميع شركات التأمين
جميع شركات إدارة مطالبات التأمين الصحي
جميع مقدمي خدمات الرعاية الصحية
في إمارة أبوظبي

Subject: Mandatory listing requirement on Shafafiya for facilities licensed by DoH

الموضوع: شرط الإدراج الإلزامي على شفافية لجميع المنشآت المرخصة من دائرة الصحة - أبوظبي

Greetings,

تحية طيبة وبعد ،،،

We would like to extend you our greetings and express our appreciation for your continuous cooperation to promote and enhance the standards of quality care in Emirate of Abu Dhabi.

بدايةً، يسرنا أن نتقدم لكم بخالص التحية والتقدير متمنين لكم دوام التوفيق والسداد. بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وفي إطار الامتثال بالإدراج الإلزامي على نظام شفافية، يجب على جميع مزودي الرعاية الصحية الالتزام بالتعميم (DG/02/18) الذي تم نشره في 10 يناير 2018 بشأن التحديثات على منهجية شهادات جودة البيانات JDC. كما يجب على جميع دافعي الخدمات وشركات إدارة مطالبات التأمين الصحي الرجوع إلى قائمة المنشآت المرخصة على شفافية لتأكيد حالة الامتثال قبل إجراء المدفوعات.

Further to the subject and the mandatory Shafafiya system enrollment, all healthcare provider are required to abide by the circular (DG/02/18) published on 10 January 2018 regarding the updates on JAWDA Data Certification (JDC). All payers and TPA must refer to the list of licensed facilities published on Shafafiya to confirm the compliance status prior to make the payments.

Listing on Shafafiya and following JDC requirements is applicable to all healthcare facilities including Home Healthcare and Long-term facilities operating exclusively as self-pay, proforma or service codes and shall be monitored by DoH and any non-compliance is applicable for sanctions.

كما نود التنويه بأن الإدراج على شفافية ومتطلبات JDC تسري على جميع المنشآت الصحية بما فيها مراكز الرعاية المنزلية والرعاية طويلة الأمد التي تعمل حصرياً كدفع ذاتي، نموذجي أو رموز خدمة، وسوف يتم مراقبة المنشآت من قبل دائرة الصحة، وفي حال عدم الامتثال، سيتم اتخاذ الإجراءات القانونية اللازمة.

With the objective of enhancing the quality of healthcare data, to achieve the vision of delivering high quality services in healthcare sector, we anticipate the co-operation and compliance of all the healthcare providers in this regard.

نقدر لكم تعاونكم معنا، ولا يسعنا سوى أن نتقدم إليكم بالشكر والعرفان على جهودكم وتعاونكم المستمر للارتقاء بمستوى جودة الرعاية الصحية في إمارة أبوظبي.

Thanking you for your kind cooperation,,,

أملين من الجميع الالتزام بما ورد أعلاه، لما فيه مصلحة العمل.

شاكرين لكم حسن تعاونكم معنا ،،،

For further information, please contact
Department of Health, Abu Dhabi
Quality@doh.gov.ae, www.doh.gov.ae

لمزيد من المعلومات، يرجى التواصل معنا
دائرة الصحة - أبوظبي
Quality@doh.gov.ae, www.doh.gov.ae

This circular is designed for regulatory procedures and should not be used as content for media publication.

هذا التعميم للإجراءات التنظيمية وغير مخصص كمحتوى للنشر الإعلامي

محمد حمد الهاملي
وكيل دائرة الصحة



● PUBLIC / عام